
Zápis ze schůze Představenstva FIT++
dne 9. 5. 2024 na FIT ČVUT

Účastníci:
● Barbora Karlíková
● Matyáš Rak
● Andrea Jeřábková
● Matěj Široký (online)
● Pavel Kolský (online)
● Petr Vilímek (online)
● Jan Pokorný (Čenda) (online)

18:34 - Bára zahajuje schůzi, je ráda, že jsme přišli a doufá, že zkouškové přežijeme ve 
zdraví.

1. Schválení programu schůze

Bára: Doufám, že jste si přečetli zápis z minula.
Maty: Napřed je program.
Bára: A jo, takže doufám, že jste si přečetli program v mailu.

Usnesení 07-01
Představenstvo FIT++ schvaluje program zasedání ve znění:

1. Schválení programu zasedání (typ: hlasování, čas: 1 minuta)
2. Schválení zápisu schůze z 25. 4. 2024 (typ: hlasování, čas: 1 minuta)
3. Zhodnocení proběhlých akcí (typ: diskuze, čas: 5 minut)

a. FITRip
b. Lesamáj

4. Update k nadcházejícím akcím (typ: diskuze, čas: 15 minut)
a. Pubkvíz
b. Deskovky
c. Fit voda
d. Hello FIT
e. Další nápady na akce ve zkouškovém (FITRip, jóga v kampusu,...)

5. Update k webu (typ: diskuze, čas: 5 minut)
a. Co je potřeba dodělat

6. Úkoly na prázdniny (typ: diskuze, čas: 5 minut)
7. Různé (typ: diskuze, čas: 5 minut)

3-0-0 Usnesení přijato
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2. Schválení zápisu schůze z 25. 04. 2024

Všichni si čtou minulý zápis.

Usnesení 07-02
Představenstvo FIT++ schvaluje Zápis ze schůze Představenstva 25. 4. 2024 v podobě 
zaslané do kanálu Zasedačka v 18:39.

3-0-0 Usnesení přijato

3. Zhodnocení proběhlých akcí

FITRip:

Maty: FITRip proběhl, účast byla 5 lidí, nebyla Anžu ani Matěj. Účastníci pak měli 
problém s lístky, kupovali se na dvě várky a se zpožděním autobusu. Patrikovi 
Drbalovi děkujeme, že se ujal organizace místo Matyho, který jet nemohl.
Bára: Myslím si, že se to rozhodně vydařilo.

Lesamáj:

Bára: Akce byla všelijaká, neměli jsme místo, neměli jsme stoly, i když to bylo 
objednané dopředu. Lidí, které bychom mohli oslovit nebylo tolik. Byl nakonec jen 
jeden počítač, motherboard od druhého je asi u Vítka doma. Asi tím příští rok 
nepotřebujeme nutně trávit čas.

Maty: Průvod mi přišel super.

Anžu: Potřebujeme sehnat tyč na vlajku (a nejlépe i druhou vlajku).
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International gaming night:

Maty: Nápad jistě dobrý, výsledky nebyly dobré.
Ze strany ESN to bylo no.. Marek slíbil grafiku za 3 dny, pak jsem se ptal Šárky, a ta o 
ničem nevěděla... Propagace byla pozdě, na plakátu byla špatná místnost. Nově jsme se 
dozvěděli další byrokratické náležitosti při pořádání akcí ze strany fakulty. Účast byla 
slabá, neodvažuju se říct, kolik zahraničních studentů tam bylo. Nakonec byla jen 
polovina konzolí ze slíbených, ale vzhledem k počtu účastníků to stačilo. Ohledně 
občerstvení byla složitější domluva s ESN. Pivo se naštěstí vypilo. Kofoly se třeba 
nevypily, ale to je problém ESN. 

4. Update k nadcházejícím akcím

Pubkvíz:

Bára: Bude příští týden v ISC hubu, pořádáme ho s klubem Spolupracujeme, je to 
taková experimentální akce. Vznikla trošku neaktivita se sdílením na sockách z naší 
strany, snad to bude v pohodě. Grafiku dělala Marta Šafářová.

Probíhá debata o dnešním obědě ve Studentském domě.

Bára: Doufám, že to dopadne dobře.
Anžu: Moderátora mají oni?
Bára: Já vůbec nevím. Otázky dělá Matěj Sobotka.

Pavel: Bude to poprvý, co bude ekonomka tahat FIT a ne FIT ekonomku?
Bára: Prý to podle nich nakonec tak bývá, že v praxi lidem z FITu šéfují lidi z VŠE.

Deskovky:

Matěj: Deskovky budou, datum je 5.6.2024, psal jsem Dombkovi o rezervaci místnosti.
Bára: Grafika?
Maty: Asi se vezme stará a dá se nová barva?
Až Dombek potvrdí rezervaci, tak to dořešíme s SSP.
Bára: Matěj dá akci do kalendáře a zařídí grafiku.
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Fit voda:

Maty: Zatím žádný nový update, bude hlasování o řece. Termín 15.-18.8.2024. Hodím 
to do kalendáře.

Hello FIT:

Bára: Pavle, máš něco?
Pavel: Teďko byla organizační schůzka, dohodnul se druhý člověk na obě dvě 
přednášky, program je na webu. Řeší se hra, s Vítkem řešíme slajdy na hlavní 
přednášku, už by to mělo dávat malinko smysl. Až bude mít Bára míň školy, tak 
projdeme zbytek. U hry se řešila koncepce a stanoviště, budou se oslovovat kluby.
Bára: Máme rezervaci na 105, takže tu nám už nikdo nesebere, ale ještě nemáme 
dořešeno s SSP, co všechno máme dořešit. Pak bude asi potřeba rezervace atria.
Petr: Kdo má přednášky?
Bára: První přednáška je Pavel Kolský a Vítek Peterka. Druhá je Bára Karlíková a Marta 
Šafářová.
Další schůzka bude asi až ve zkouškovým. Anžu doplnila do přihlašování, zda půjdou 
lidi na akci den poté.

Diskuze o otevření přihlášek.

Bára: Vykopneme to, až budou výsledky z přijímaček.

Akce ve zkouškovém:

Maty: Určitě chci udělat FITRip ve zkouškovým.

Bára: Mně dává smysl udělat FIT++ pivo.
Plus v rámci meziblokovek dělali na Strahově obří jógu, takže něco takového by bylo 
hezké. Mně by to osobně pomohlo, vstát dřív a jet sem, a potom se třeba celej den učit.

Bára se pokusí jógu ve zkouškovém nějak naplánovat, asi druhý až třetí týden.

Probíhá diskuze k józe ve zkouškovém.
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5. Update k webu

Bára: Bertík tu není, a závisí to na prvákovi, co teď dělá velkou úlohu z PA2, takže 
budeme doufat, že se to někdy ve zkouškovým stane.
Petr: Nezapomeň na test z analýzy. A ještě SAPy.
Bára: Asi zbombarduju Bertíka.

6. Různé

Petr: Proč není v minulém zápise explicitně zmíněno, že mám nejhezčí fotky?

Maty: Asi jsem to přeslechl, když jsem ho psal.

Explicitně zmiňujeme, že Petr má nejhezčí fotky.

Pavel: Jak vypadá spolupráce s Ernst&Young na Hello FIT? 
Bára: Vypadá to dobře.

Petr: Můžeme si půjčit plackovač?
Maty: Plackovač má SUnie, půjde určitě půjčit, zjistím.

19:20 - Schůze ukončena
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